

卫理公会以萨迦守望者 22-28/1/2026

正月第四个星期的祷告事项

1. 世界

- 【a】 求主赐智慧与良策，使各国政府和科研人员能合作保护水资源，缓和淡水短缺与粮食危机的冲击。
<https://tinyurl.com/4zkfwure>
- 【b】 求主看顾因气候变化受影响的社区，特别是山区、冰川与水源地。并赐人类智慧，忠心管理受造界。
<https://tinyurl.com/4bvfsbee>

2. 国家

- 【a】 为所有教师、幼教行业者与家长祷告，求神帮助他们在教育新制度中找到最佳适应路径，并以爱心和耐心支持孩子的成长。
<https://tinyurl.com/4jy95ew6>
- 【b】 求主保守马来西亚的经济持续稳健发展，使各行业与就业机会不断增长。
<https://tinyurl.com/488jh5wr>

3. 教会

- 【a】 求主赐智慧和能力给教会的牧者、使他们能准确且深入地传讲神的话语，帮助信徒扎根于真理。
- 【b】 祈求圣灵在教会中大大运行，更新每位弟兄姐妹的心灵，带来悔改和圣洁的生命。

4. 家庭

- 【a】 求主亲自安慰那些经历失去亲人痛苦的家庭，赐下平安和医治，抚平他们心中的伤痛。
- 【b】 求主触摸那些家庭关系破裂、心灵受伤的人，带来和解的恩典与重建的机会。

The Methodist Issachar Watcher 22-28/1/2026

Prayer Items for 4th week of January

1. World

- 【a】** Pray that the Lord grants wisdom and good strategies so that governments and researchers worldwide can cooperate to protect water resources and alleviate the impacts of freshwater shortages and food crises.
<https://tinyurl.com/4zkfwure>
- 【b】** Pray that the Lord watches over communities affected by climate change, especially those in mountainous areas, glaciers, and watersheds. Grant humanity the wisdom to faithfully steward Lord's creation.
<https://tinyurl.com/4bvfsbee>

2. Nation

- 【a】** Pray for all teachers, early childhood educators, and parents, that they may find the best ways to adapt to the new education system and support children's growth with love and patience.
<https://tinyurl.com/4jy95ew6>
- 【b】** Pray that the Lord sustains Malaysia's economy to continue growing steadily, increasing opportunities across various industries and employment.
<https://tinyurl.com/488jh5wr>

3. Church

- 【a】** Pray that the Lord grants wisdom and ability to the pastors and leaders in the church so that they may faithfully and accurately preach His Word, helping believers to be firmly rooted in the truth.
- 【b】** Pray for the powerful work of the Holy Spirit in the church, renewing the hearts of every brother and sister, bringing repentance and a holy life.

4. Family

- 【a】** Pray that the Lord comforts families who are grieving the loss of loved ones; bring them peace, healing, and soothe their aching hearts.
- 【b】** Pray that the Lord touches those whose family relationships are broken and hearts are wounded; bring the grace of reconciliation and opportunities for restoration.

Pengawal Isakhar Methodist 22-28/1/2026

Doa minggu keempat Januari

1. Dunia

- 【a】** Berdoa agar Tuhan memberikan hikmat dan strategi yang baik supaya kerajaan-kerajaan dan para penyelidik di seluruh dunia dapat bekerjasama melindungi sumber air serta mengurangkan kesan kekurangan air tawar dan krisis makanan.
<https://tinyurl.com/4zkfwure>
- 【b】** Berdoa agar Tuhan menjaga komuniti yang terkesan oleh perubahan iklim, terutama di kawasan pergunungan, glasier, dan kawasan tadahan air. Berikanlah manusia hikmat untuk mengurus ciptaan Tuhan dengan setia dan penuh tanggungjawab.
<https://tinyurl.com/4bvfsbee>

2. Negara

- 【a】** Berdoa untuk semua guru, pendidik awal kanak-kanak, dan ibu bapa—semoga Tuhan membantu mereka menemui cara terbaik untuk menyesuaikan diri dengan sistem pendidikan baru serta menyokong pertumbuhan anak-anak dengan penuh kasih dan kesabaran.
<https://tinyurl.com/4jy95ew6>
- 【b】** Berdoa agar Tuhan memelihara ekonomi Malaysia supaya terus berkembang dengan mantap, menambah peluang dalam pelbagai sektor dan pekerjaan.
<https://tinyurl.com/488jh5wr>

3. Gereja

- 【a】** Berdoa agar Tuhan memberikan hikmat dan kemampuan kepada para pendeta dan pemimpin gereja, agar mereka dapat menyampaikan firman-Mu dengan tepat dan mendalam, serta membantu umat-Mu berakar kuat dalam kebenaran.
- 【b】** Berdoa agar Roh Kudus bekerja dengan kuasa dalam gereja, memperbaharui hati setiap saudara dan saudari, membawa pertobatan dan kehidupan yang kudus.

4. Keluarga

- 【a】** Berdoa agar Tuhan sampaikan penghiburan kepada keluarga-keluarga yang sedang berduka atas kehilangan orang tersayang; berikanlah damai, kesembuhan, dan tenangkan hati mereka yang terluka.
- 【b】** Berdoa agar Tuhan sentuh mereka yang mengalami perpecahan dalam keluarga dan hati yang terluka; berikanlah anugerah perdamaian dan peluang untuk pemulihan.